

Press-Information March 2009  
Presse-Information März 2009

## Ref. 3373 Five Minute Repeater

For 2009, the EPOS 3373 five-minute repeater has been given a new look. This exclusive special edition is restricted to 200 watches worldwide. The basic ETA 2892-A2 movement has been supplemented with the DD88 striker module, the whole luxuriously embellished with a pearl finish and blued steel screws.

This model comes with a curved scratchproof sapphire crystal and a luxury leather strap with double pusher folding clasp. Every stainless steel case is numbered and a see-through back exposes the decorated movement. The pushbutton for the five-minute repeater is situated at eight o'clock.

The dial is partly open, exposing the movement and the complex striker module.

This watch represents pure luxury and will certainly delight every lover of fine mechanical timepieces. This model is a new masterpiece of watchmaking from Epos. Lovingly crafted in the best traditions of Swiss haute horlogerie, every watch is an individual masterpiece.

2009 erhält die EPOS Ref. 3373 mit Fünfminuten-Répétition ein neues Gesicht. Die exklusive Sonder-Edition ist weltweit auf 200 Exemplare limitiert. Das automatische Basis-Werk ETA 2892-A2 wurde mit dem Schlagwerkmodul DD88 ergänzt und mit edler Perlierung und gebläuten Stahlschrauben luxuriös dekoriert.

Dieses Modell gibt es mit gewölbtem, kratzfestem Saphirglas und hochwertigem Lederband mit Doppelfaltschliesse. Jedes Edelstahlgehäuse ist nummeriert und ein Glasboden zeigt das dekorierte Uhrwerk. Der Auslöser für die Fünfminuten-Repetition befindet sich bei der 8 Uhr Position.

Durch das teilweise geöffnete Zifferblatt ist der Blick frei auf das Uhrwerk und das komplexe Schlagwerkmodul. Diese Uhr ist Luxus pur und wird die Liebhaber schöner mechanischer Zeitmesser zweifellos begeistern. Epos ist mit diesem Modell eine weitere uhrmacherische Meisterleistung gelungen. Nach traditioneller Schweizer Uhrmachertradition liebevoll gefertigt ist jede Uhr ein kleines Meisterwerk.



**epos**  
artistry in watchmaking  
switzerland